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مشکلات ۹۷۸ واحد تولیدی 
فارس رفع شد

  معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس، با اشاره 
به تشکیل ۳۰۶ جلسه کارگروه رفع موانع تولید در این استان 
گفت: مجموع تصمیم های اتخاذ شــده در این نشســت ها به 

رفع مشکل ۹۷۸ واحد تولیدی این استان منتهی شد.

یــدالله رحمانی در گفت و گــو با ایرنا افــزود: در تمام 
جلسه های برگزار شــده در مجموع مسائل و مشکات یک 
هزار و ۱۶۷ واحد تولیدی مورد بررســی قرار گرفته و برای 
حل مشکات این واحدها ۲ هزار و ۵۱۷ تصمیم اتخاذ شده 

است.
وی ادامه داد: جلســه های کارگروه رفع موانع تولید استان 
با حضور تمام اعضای کارگروه برگزار می شــود و عاوه بر 
این، جلسه هایی نیز به شــکل محدودتر و با حضور تعدادی 

از اعضا و در جهت رفع مشکات تولید برگزار می کنیم.
رحمانی بیان کرد: در مجموع طی چهار ســال گذشته ۸۱۱ 
جلســه نیز با حضور برخی اعضا تشــکیل شده که می توان 
گفت با احتســاب جلســات اصلی کارگروه که در آن تمام 
اعضا حضور داشته اند هر هفته در استان شاهد تشکیل چهار 

جلسه کارگروه رفع موانع تولید بوده ایم.

عضو کوچک کانون پرورش 
فکری فارس برنده نخست 

مسابقه نقاشی بوداپست
 طناز طباطبایی، عضو کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
استان فارس موفق به کسب رتبه اول جشنواره بین المللی نقاشی 

بوداپست مجارستان ۲۰۱۹ شد.

۶ نفر از اعضای کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان فارس 
از مرکز فرهنگی هنری آباده، در پنجمین جشنواره بین المللی نقاشی  
مجارستان بوداپست ۲۰۱۹  با موضوع »سامتی« شرکت کردند و 

در بین بیش از ۳۸کشور جهان به کسب مقام های برتر رسیدند.
در این میان طناز طباطبایی اهل آباده فارس )۲۷۸ کیلومتری شمال 
شــیراز( مقام نخست این جشنواره را کسب کرد و نرگس اکبری، 
یاســمین وفاق نعمت اللهی،مهدیه رستمی، فاطمه خلیفه و زهرا 

احمدی به کسب مقام برتر نائل شدند.
این کودکان به مراســم تجلیل از برگزیدگان که ۱۷ آبان ۹۸ در 

کشور مجارستان برگزار می شود، دعوت شده اند.
گزارش دریافتی ایرنا حاکی است پنجمین دوره برگزاری جشنواره 
نقاشی سامت به میزبانی کشور مجارستان در سال جاری صورت 
گرفته اســت. اختتامیه جشنواره در ویگادو وابسته به آکادمی هنر 
مجارســتان و به میزبانی و حمایت دانشگاه سملوایز و کالج بین 

المللی اویسنا برگزار خواهد شد.

افزایش ۵0 درصدی صدور 
پروانه استاندارد در فارس

مدیر کل اســتاندارد و تحقیقات صنعتی فارس گفت: از ابتدای 
امسال تاکنون در بحث صدور پروانه استاندارد در استان در مقایسه 

با مدت مشابه پارسال شاهد افزایش ۵۰ درصدی بوده ایم.
مرتضی رهنما، در گفت و گو با ایرنا افزود: بر این اساس امسال 
تاکنون ۱۴۰ پروانه اســتاندارد در استان صادر شده که ۱۰ درصد 
این پروانه ها تشویقی و بنا به تقاضای واحدها صادر شده و مابقی 

مشمول استاندارد اجباری بوده است.
او ادامه داد: همچنین امســال در بحث صدور مجوز استفاده از 
ظرفیت خالی کارخانه ها و واحدهای تولیدی در استان نیز شاهد 
رشــد ۲ برابری در مقایسه با مدت مشابه پارسال بوده ایم که این 

اتفاق بیانگر رونق در حوزه کسب و کار و تولید استان است.
 وی، عرضه محصولات غذایی و نوشیدنی را با توجه به ارتباط 
مستقیم آنها با سامت شهروندان مشمول استاندارد اجباری دانست 
و گفت: تخطی از این امر، جرم است و با متخلفان برخورد خواهد 

شد.
رهنما ادامه داد: از ابتدای امســال تاکنون ۱۳۰ وسیله بازی غیر 
استاندارد در پارک ها و شهربازی ها و همچنین ۱۰ واحد تولید شن، 

ماسه و بتن آماده متخلف در استان پلمب شده است.
وی با ضمن گرامیداشــت ۱۴ اکتبر روز جهانی استاندارد گفت: 
به همین منظور همانند سال های گذشته امسال از ۱۸ واحد نمونه 
استاندارد در سطح کشور تقدیر می شود که ۲ واحد نمونه از استان 

فارس هستند.
رهنما افزود: روز پنجشــنبه هفته جاری نیز )۲۵ مهر( با حضور 
مسئولان ارشد استان و واحدهای تولیدی دارای نشان استاندارد، از 

۹ واحد نمونه استاندارد در فارس تقدیر خواهیم کرد.

لزوم حمایت از توسعه 
ورزش در استان فارس

اســتاندار فارس گفت: دراستان فارس شاهد جهش 
آشکار و بارز در توســعه فضای ورزشی در راستای 
عدالت محوری و توجه به مناطق روستایی هستیم و این 

روند تا رسیدن به نقطه مطلوب ادامه دارد.
به گــزارش خبرگزاری فارس از شــیراز، عنایت الله 
رحیمی در دیدار اعضای تیم های هندبال بانوان و آقایان  
و نیز مسؤولان  شهرستان کازرون، اظهار داشت: افزایش 
ســرمایه در ورزش عاوه بر کمک به زیرساخت های 
ورزشی در کاهش آسیب های اجتماعی، توسعه پایدار و 
همه جانبه و نیز برروی سامت روحی و جسمی  تاثیر 

تعیین کننده و بسزایی دارد.
وی گفت: تیم های هندبال کازرون و لار نیاز به توجه 
ویژه دارند تــا بتوانند در میادین ورزشــی به خوبی 

بدرخشند.
استاندار فارس خاطرنشان کرد: دراستان فارس شاهد 
جهش آشــکار و بارز در توســعه فضای ورزشی در 
راســتای عدالت محوری و توجه به دورترین  مناطق 
روستایی هســتیم و این روند رو به رشد تا رسیدن به 

نقطه مطلوب ادامه دارد.
رحیمی بیان داشت: درراستای تقویت دو تیم بانوان و 
آقایان هندبال شهرستان کازرون مبلغ  یک میلیارد ریال 

از سوی استانداری فارس اختصاص یافته است.
وی بیان کرد: ورزشکاران با حضور موفق در مسابقه های 
آسیایی و جهانی و نیز قرار گرفتن بر سکو های پیروزی، 

پرچم ایران اسامی را به اهتزاز در می آورند.
استاندار فارس تصریح کرد: حضور تیم های فجرشهید 
سپاسی، قشــقایی و ... در لیگ های کشور دلیل توجه 

ویژه به ورزش است.

نماینده شیراز در مجلس:
 تکلیف ما با گردشگری 

روشن نیست
 

 نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسامی با بیان 
اینکه گردشــگری در کشور ما یک سهل و ممتنع شده 
است، گفت: سهل است برای این که امکانات و ظرفیت 
ها و آثار تاریخی لازم و شــخصیت فرهنگی مردم را 
داریم؛ممتنع اســت زیرا تکلیف ما با این مساله روشن 

نیست.
فرج الله رجبــی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
گردشگری مثل مقوله ایرانی بودن است که برخی با نگاه 
ابهام و تردید و شک به آن نگاه می کنند،یکبار نمی نشینیم 

تا تکلیف خود را با این ها روشن کنیم.
وی ادامــه داد: تا زمانی که تریبون های رســمی به 
گردشگری نگاه تردیدآمیز دارند نمی توانیم این حوزه 

را توسعه دهیم لذا باید تکلیف خود را روشن کنیم.
نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسامی گفت: در 
بعضی از حوزه های گردشگری به دلیل الزامات خاص 
فرهنگــی نمی توانیم کاری انجام دهیم اما در بعضی از 
حوزه ها می توانیم و باید درآمد داشته باشیم و آماری که 

از این ماجرا داده می شود ناراحت کننده است.
رجبــی اظهار کــرد: بوم گردی راه افتاده اســت اما 
بوم گردی در مقابل این همــه ظرفیت میراثی اولویت 
چندم است؟ بوم گردی برای کسانی اولویت است که 
این همه ظرفیت ندارند در حالی که در استان فارس آثار 
باستانی زیادی وجود دارد و در کنار آن نیز با توریسم 

سامت و توریست فرهنگی مواجه هستیم.
وی ادامه داد: مشــکل عمده در گردشگری این است 
که ما خودمان نســبت به گردشــگری تعیین تکلیف 
نکردیم، حداقل ننشسته ایم به صراحت بگوییم این نوع 
گردشــگری را قبول داریم و این نوع را قبول نداریم 
و به همین دلیل اســت که وقتی یک مرکز گردشگری 
راه اندازی می شود یک عده شروع به سر و صدا می کنند 

که فساد شد.

بر افزون  مجوز  اخذ 
 یک میلیارد و ۳00 میلیون دلار 

سرمایه گذاری خارجی
 در فارس

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس گفت: 
با پیگیری های انجام شــده و برگزاری جلسه هایی با 
سرمایه گذاران خارجی، از سال ۹۴ تاکنون مجوز افزون 
بر یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون دلار سرمایه گذاری خارجی 
در استان از سازمان سرمایه گذاری و کمک های فنی و 

اقتصادی ایران اخذ شد.
یدالله رحمانی، در گفت و گو بــا ایرنا افزود: از این 
میزان بیشترین مجوز با یک میلیارد و هشت میلیون دلار 
مربوط به سال ۹۶ است که ۴۵۳ میلیون دلار از سهمیه 

استان در آن سال بیشتر مجوز اخذ شده است.
وی ادامه داد: از مجموع این مجوزهای سرمایه گذاری 
خارجی تاکنون افزون بر ۱۵۰ میلیون دلار وارد استان 

شده و مابقی نیز در دست پیگیری است.
او اظهار داشــت: یکی از اقدامــات خوب در زمینه 
جذب ســرمایه گذار داخلی و خارجی، تهیه بسته های 
سرمایه گذاری اســت که در همین زمینه تاکنون ۳۴۴ 
فرصت و بسته سرمایه گذاری با برآورد سرمایه گذاری 
حداقل ۷۶ هزار میلیارد تومان در بخش ها و زیربخش های 
مختلــف اقتصــادی، تولیدی، عمرانــی، زیربنایی و 
گردشــگری تهیه شــده و با قراردادن در سایت های 
مختلف استان در دسترس متقاضیان سرمایه گذاری قرار 

گرفته است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس بیان 
کرد: همچنین برنامه عملیاتی تامین مالی خارجی ۳۲۴ 
طرح با حجم ســرمایه گذاری ۲۸ میلیارد دلار تهیه و 
در اختیار سازمان ســرمایه گذاری و کمک های فنی و 

اقتصادی کشور قرار گرفته است.

برای   : گفت  فارس  استاندار 
و  مشکات  شناســی  آسیب 
موانع سرمایه گذاری در فارس 
به کلینیک سرمایه گذاری نیاز 

داریم.
به گزارش پایگاه اطاع رسانی 
استانداری فارس دکتر عنایت 
شورای  جلسه  در  رحیمی  اله 

برنامه ریزی و توسعه استان با 
برگشت  بالای  به حجم  اشاره 
و عدم تکمیل روند ســرمایه 
گذاری در طرح های مختلف 
اظهار داشت :  ابطال یک طرح 
ناقص ســرمایه گذاری ساده 
اما  اســت  برخورد  راه  ترین 
بهتر ین راه نیســت و باید در 
این زمینه برای آسیب شناسی 
کلینیک  موانع؛  و  مشــکات 
سرمایه گذاری راه اندازی کنیم.

در  دولت  عالــی  نماینــده 
لزوم  بر  تاکید  با  استان فارس 
شناسایی و غربالگری متقاضیان 
سرمایه گذاری گفت: توجه به 

اهلیت سرمایه گذاران در حل 
بخش مهمی از مشکات بعدی 
کارکرد دارد و این امر برعهده 

متولیان امر است.
وی درادامه با اشــاره به سند 
توســعه فارس و کارکردهای 
امیدواری  ابراز  سند  این  موثر 
کــرد: با عملیاتی شــدن این 
سند نتایج ملموسی برای مردم 

فارسی محقق می شود.
در خصوص  فارس  استاندار 
اجرای شــدن موضوع فروش 
اموال مازاد دستگاه های اجرایی 
خاطرنشــان کــرد: معوقات 
سنگینی در محور های عمرانی 

با بهره  بایــد  وجود دارد که 
گیری از ظرفیت بودجه امسال 

تامین اعتبار شود.
گفت:فعالیت  فارس  استاندار 
های فرهنگی نیز در پیش برد 
اهداف اقتصادی بسیار مطلوب 
واقع خواهد شــد و با انعقاد 
با وزارت  فرهنگی  نامه  تفاهم 
فرهنگ و ارشاد اسامی بزودی 
این  شاهد تحولات خوبی در 

حوزه خواهیم بود. 
این جلسه با طرح مصوبات و 
بحث و بررسی اعضا شورای 
برنامه ریزی و توســعه پایان 

یافت.

استاندار فارس در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان:
به کلینیک سرمایه گذاری نیاز داریم

 رئیس دیوان عالی کشور و 
عضو شــورای عالی قضایی 
حفــظ اســتقال قضــات 
تجدید  مراجع  در  بخصوص 
نظر را مهــم خواند و افزود: 
نظر  تجدیــد  دادگاه هــای 
امید مردم هســتند و اهمیت 
قضایی  مرجع  ایــن  جایگاه 
فشــارهای  گردد  می  باعث 
صاحبــان قــدرت و ثروت 
باشد   بیشتر  دادگاه ها  این  در 
بنابراین حفظ استقال قضات 
نظر  تجدید  دادگاه هــای  در 
برخوردار  بیشتری  اهمیت  از 

است.
والمسلمین  الاسام  حجت 
مقدم  احمد مرتضوی  ســید 
کشــور   عالی  دیوان  رئیس 
در نشست مشــترک قضایی 
تجدید  دادگاه های  قضات  با 
نظــر و کیفری یک اســتان 
فارس گفت: از زمان حضور 
در دیــوان عالی کشــور بر 
دادگاه  شعب  نزدیک   تعامل 
نظــر و کیفری  های تجدید 
یک اســتان ها با دیوان عالی 

کشور تأکید داشته ام.
ایــن مقام قضایــی با بیان 
اینکه در صورت روبرو شدن 
با آراء متناقض در راســتای 
هیأت  معاونت  موضوع،  حل 
عمومی دیوان عالی کشــور 
گفت:  بگذارید  در جریان  را 
سریع  طرح  زمینه  روش  این 
عمومی  هیــأت  در  موضوع 
فراهم  را  کشور  عالی  دیوان 

می کنم.

وی از دعوت قضات صادر 
کننده آراء اصراری به هیأت 
عمومی دیوان عالی کشور در 
رأی صادره  از  دفاع  راستای 
امر  این  افــزود:  و  داد  خبر 
باعث خواهد شــد استدلال 
قضــات صادر کننــده آراء 
اصــراری به دقت اســتماع 

گردد .
قضایی  ارشــد  مقــام  این 
کشــور در بخش دیگری از 
سخنان خود در جمع قضات 
یک  کیفری  و  نظــر  تجدید 
 : کرد  تأکید  فارس  اســتان 
اخاق نیک  قضات سبب می 
شود آراء محاکم با کیفیت تر 
بیش  قضایی  دستگاه  و  باشد 
از پیش در چشــم مردم حق 

محور جلوه کند.
رئیس دیوان عالی کشور  با 
بیان اینکه تقوای دینی باعث 
می شــود معیار انسان حق و 
اجرای عدالت شــود گفت: 
ســعه صدر و  اخاص در 
کار زمینه رضایت بیشــتر و 
فراهم می  را  مردم  امیدواری 

نماید.
تکریم  بــر  همچنیــن  وی 
در  بخصــوص  مراجعیــن 
در  تحــول  جدیــد  دوران 
و  تأکید کرد  دستگاه قضایی 
تاش  همه  باید  داشت:  بیان 
های خــود را انجام دهیم تا 
در ایــن دوران برخــورد با 
را  رجوع  ارباب  و  مراجعین 

بهبود بخشیم.
کشــور  عالی  دیوان  رئیس 

همچنین تصریح کرد : عزت 
دنیا و آخرت همه ما در حفظ 
صدور  و  اســتقال  جایگاه 

رأی عادلانه است.
المسلمین  و  الاسام  حجت 
مرتضوی مقــدم در ادامه با 
بیان اینکه دیوان عالی کشور 
بر  را  آراء  کیفیت  بر  نظارت 
وظیفه  این  گفت:  دارد  عهده 
تخصصی ماست و ماک کار 
به  توجه  مجموعه  این  در  ما 

کیفیت آراء است.
وی در جمع قضات تجدید 
نظــر و کیفری یک اســتان 
فارس تصریــح کرد هر چه 
آراء شما مستند و مستدل تر 
باشد ارزش کار بالا می رود 
و باید تاش شود در صدور 
آراء به گزارشات ، اظهارات 
شهود، نظرات کارشناسی  و 
زوایای مختلف پرونده اشاره 
کنید تا میــزان انتقاد به آراء 

کاهش یاید.
تأکید کرد  به قضــات  وی 
در آراء بایــد دانش حقوقی 
آرا  و  باشــد  متبلور  قضات 
آموزش  بــرای  منبعــی  به 

کارآموزان تبدیل شود.
قضایی  عالی  شورای  عضو 
هنر  کارگیــری  به  کشــور 
قضایــی در کنار بهره گیری 
لازمه  را  قضایــی  دانش  از 
بیان  کار قضات دانســت و 
مکمل  قضایی  هنر  داشــت: 
دانش قضایی در صدور آراء 

عادلانه است .
والمسلمین  الاسام  حجت 

مرتضوی مقــدم در ادامه به 
بیــان اولویت هــای دیوان 
عالی کشور پرداخت و اظهار 
امروز  اولویت  اولین  داشت: 
ما رسیدگی سریع و با کیفیت 
به پرونده های موجود است .

اطاله  از  پیشــگیری  از  وی 
دادرســی و کاهش ورودی 
پرونده ها با آگاهی بخشــی 
های عمومی یاد کرد و افزود 
: در طرح » هر مســجد یک 
حقوقدان« نیــز تحقق همین 
موضوع یعنی کاهش ورودی 
مد  قضایی  مراجع  به  پرونده 

نظر است .
ســید  الاســام  حجــت 
کل  رییس  موســوی  کاظم 
دادگســتری استان فارس نیز 
در گردهمایی قضات تجدید 
نظــر و کیفری یک اســتان 
فارس که بــا حضور رئیس 
برگزار  کشــور  عالی  دیوان 
 ۴ ابتدای سال  در  شد گفت: 
هزار و ۷۰۰ پرونده مسن در 
طی  که  داشت  وجود  فارس 
چند ماه اخیر با همت قضات 
استان فارس یک هزار  فقره 
از این پرونده ها کاهش یافته 
 ۹۸ سال  پایان  تا   امیدواریم 
ایــن پرونده ها تعیین  ، همه 

تکلیف شوند.
وی بــا بیان اینکه در فارس 
۴۲ حوزه قضایی فعال وجود 
بزرگتریــن حــوزه  و  دارد 
قضایی کشــور محسوب می 
قاضی  افــزود:۶۰۵  شــود، 
فارس  قضایی  محاکــم  در 

بسیاری  که  کنند  می  فعالیت 
فعالیت  توانایــی  قضات  از 
نیز  را  عالی کشور  دیوان  در 

دارند.
با  موسوی  اســام  حجت 
اشــاره به اینکــه در حوزه 
فارس   ، اطاعــات  فناوری 
کشــور  در  را  اول  رتبــه 
حال  در  افزود:   ، داراســت 
حاضر ۸۸ درصد از اباغات 
 ، فــارس  دادگســتری  در 
امید  که  اســت  الکترونیکی 
است ۱۲ درصد با قیمانده نیز 

به این صورت انجام شود.
نماینده عالی قوه قضائیه در 
فارس با بیان اینکه ۱۵ برنامه 
تحولی در فارس تدوین شده 
اســت ، گفت: این برنامه ها 
برای رئیس قوه قضاییه ارسال 
شد است و در صورت تایید 

اجرایی خواهد شد .
میانگین  اینکــه  بیان  با  وی 
در  ها  پرونده  به  رســیدگی 
مراجع قضایی اســتان کمتر 
از یک ماه اســت ، گفت: از 
ابتدای امسال تا امروز ۷ هزار 
آمار  و  اند  آزاد شده  زندانی 
زندانیان مهریــه نیز از ۶۰۰ 
زندانی به کمتر از ۵۰ زندانی 

رسیده است.
 پــس این نشســت رئیس 
دیوان عالی کشور از محاکم 
تجدیــد نظر اســتان فارس 
دیــدار و به بررســی روند 
رســیدگی به پرونــده های 
قضایــی در چندین شــعب 

تجدید نظر استان پرداخت.

  تیــم جراحی و کاشــت حلزون 
شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  شنوایی 
در تازه تریــن رهیافت علمی موفق به 
انجام عمــل جراحی » بون بریج » بر 
ناشنوای ۴۰ ساله در  بیمار  روی یک 
شیراز شد ، با انجام این عمل امیدهای 
تازه برای بازگشــت شنوایی در افراد 
نیمه شنوا و کسانی  که سابقه عمل های 

ناموفق داشته اند ایجاد شده است.
دکتر سید بصیر هاشمی عضو هیات 
علمی دانشگاه علوم پزشکی و رئیس 
مرکز کاشــت حلزون شنوایی شیراز 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
داشــت : عمل جراحی » بون بریج « 
برای افرادی توصیه می شود که قبا 
شنوایی  افزایش  برای  جراحی  اعمال 
ناموفق  آنها  اند و عمــل  انجام داده 
بوده اســت ، یا افرادی که از سمعک 
معمولی برای شنیدن استفاده می کنند و 
تقریبا نیمه شنوا هستند عمل جراحی 
» بــون بریج » می تواند امیدهای تازه 
برای بازگشت شــنوایی در این افراد 

ایجاد کند.
وی ادامــه داد : همچنین افرادی که 
استخوانی  زنجیره  بازســازی  امکان 
گوش را نداشــته اند و یا از سمعک 
می کنند  اســتفاده  استخوانی  کاشتنی 
برای  مناســبی  داوطلب  می تواننــد 
انجام این عمل جراحی باشند .مزیت 
اساســی این عمل جراحی این است 
که وقتی بریج در یک طرف کاشــته 
می شــود هر دو گوش برای شنیدن 

تحریک می شــوند و صدا با کیفیت 
بهتر منتقل می گردد.

اینکه این عمل  بیان  با  دکتر هاشمی 
به عنوان نخستین  عمل موفق جراحی 
برای بازگشت شنوایی در این افراد در 
شیراز با موفقیت انجام شد افزود: این 
عمل همچنین برای افرادی توصیه می 
شود که اعمال جراحی معمولی برای 
بازگشت شــنوایی در روی آنان موثر 
نیســت ، بیماران مزمن یا افرادی که 
اصولا به صورت مادر زادی مشــکل 
تشکیل کانال شــنوایی داشته اند می 
توانند برای عمل جراحی » بون بریج 

»اقدام نمایند .
علوم  دانشــگاه  علمی  هیات  عضو 
پزشکی اضافه کرد : از جمله تفاوت 
هــای این روش جراحی با کاشــت 
حلزون در این است که در روشن بون 
بریج پروتزهای مورد اســتفاده دارای 
مبدل و قدرت پــردازش  اطاعات 
است  و گاما زیر پوست کارگذاری 
می شود ، بیشترین پردازش اطاعات 
به وســیله بریج مورد استفاده در این 
نــوع جراحی در زیر پوســت انجام 
می شــود و خارج از پوست فقط ما 
شاهد کارگزاری جسمی به اندازه یک 
دکمه هستیم ، همه پردازش اطاعات 
در این روش از طریق زیر پوست به 

عصب شنوایی منتقل می گردد.
رئیس مرکز کاشــت حلزون شنوایی 
ایــن جراحی   : شــیراز اضافه کرد 
بیمارســتان  با  به صورت مشــترک 

لقمان تهران در شــیراز انجام شد و 
متخصصینــی از کشــور اتریش که 
دستگاه  پروتزهای  و  بریج  ســازنده 
بودند بر کار جراحی نظارت داشتند ، 
جراحی بون بریج در شیراز نتیجه یک 
کار تیمی است و بدون هیچ آسیبی به 
شنیدن  برای  اطاعات لازم  مغز  پرده 

را به عصب مغز منتقل می کند .
دکتر هاشــمی خواستار مشارکت و 
همراهی خیرین برای تامین بخشی از 
هزینه های انجــام عمل جراحی بون 
بریج شــد و گفت: پروتزهای مورد 
اســتفاده دراین نوع جراحی بســیار 
گران قیمت است و هر کسی از عهده 
تامین مخارج آن بــر نمی آید ، بیمه 
نیز این گونه هزینه ها را پوشش نمی 
دهد از این رو مشــارکت خیرین ی 
تواند زمینه ساز بازگشت شنوایی برای 
این  انجام  به  نیازمند  افراد  از  بسیاری 

عمل جراحی باشد .
در روش جراحــی »بون بریج«  یک 
ایمپلنت در زیر پوســت و در پشت 
گوش کاشته می شود و یک پردازشگر 
صوتی  امواج صــدا را دریافت می 
طریق  از  صوتی  های  کند.ســیگنال 
کرده  عبور  پردازشگر صدا  و  پوست 
و توسط ایمپلنت به استخوان و گوش 
داخلی هدایت می شــوند و به کاربر 

امکان می دهند تا به خوبی بشنوند.
متخصصین  تیم  بخش  شــفا  دستان 
به  شــیراز  پزشکی  علوم  دانشــگاه 
سرپرستی دکتر سید بصیر هاشمی  ۱۲ 
شــهریور ماه  نیز در بیمارستان شهید 
چمران شــیراز امید برای شنیدن را به 
یک بیمار ۳۰ ساله هدیه داد و با عمل 
جراحی پیوند ســاقه مغز بر روی این 
بیمار زمینه افزایش شــنوایی در این 

بیما را ایجاد کرد.

رئیس دیوان عالی کشور در جمع قضات فارس :
حفظ استقلال قضات در دادگاه های تجدید نظر از اهمیت بیشتری 

برخوردار است

تازه ترین دستاورد علمی تیم کاشت حلزون شنوایی در شیراز

عمل جراحی » بون بریج«  برای درمان ناشنوایی با موفقیت در شیراز 
انجام شد


